
Őrbottyán Város Önkormányzat Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottságának 
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jegyzőkönyve 
 

 
37/2017. (V. 24.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
38/2017. (V. 24.) határozat a napirendi pontokról 
39/2017. (V. 24.) határozat az önkormányzat 2016. évi zárszámadásáról szóló rendelet-
tervezetről 
40/2017. (V.24.) határozat a helyi adóbevételek alakulásáról szóló beszámolóról 
41/2017. (V. 24.) határozat „Őrbottyán Önkormányzati fenntartású útjainak útminőség-javítása 
vegyes tégla-, és betondarálék felhasználásával ” beszerzési eljárással kapcsolatban 
42/2017. (V. 24.) határozat az Őrbottyáni Rendőrőrs részére gépjármű vásárlásáról 
43/2017. (V. 24.) határozat az Őrbottyáni GAMESZ 2016. november 30. és 2017. május 15. 
közötti időszak munkájáról 
44/2017. (V. 24.) határozat a 2016. éves ellenőrzési jelentés jóváhagyásáról 
45/2017. (V. 24.) határozat az önkormányzati költségvetési szervek vezetőinek a belső 
kontrollrendszerről szóló nyilatkozatáról 

 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 2017. május 24-én, szerdán 8:00 órakor kezdődött üléséről. 
 
Jelen vannak: Kollár Sándor    bizottsági elnök 
 Csernákné Szoboszlai Szilvia  bizottsági tag 
 Dékány András    bizottsági tag 
 Szántó Veronika   bizottsági tag 
 Szabó István    alpolgármester 
 Benedek Éva    képviselő 
 Kiskuti Petra     aljegyző 
 Batki Gabriella    gazdasági  vezető 
 Károlyfi Levente   műszaki irodavezető 
 Previák András    Gamesz vezető 
 Terékiné Hulvej Tünde   adócsoport vezető 
 Rohfeld Anita    jegyzőkönyvvezető 
 Oláh Henrietta    jegyzőkönyvvezető 
Igazoltan távol:  Lebek Péter    bizottsági tag 
 

Meghívó szerinti napirendi pontok: 

Nyílt ülés keretében: 

1. Zárszámadás Őrbottyán Város Önkormányzat 2016. évi gazdálkodásáról  

2. Őrbottyán Város Önkormányzata és intézményei 2016. évi belső ellenőrzéséről szóló jelentés  

3. Beszámoló a helyi adóbevételek alakulásáról 

4. Őrbottyán Önkormányzati fenntartású útjainak útminőség-javítása vegyes tégla-, és 
betondarálék felhasználásával  

5. Gépjármű vásárlása az Őrbottyáni Rendőrőrs számára 

6. Az Őrbottyáni Gamesz tájékoztatója a 2017. évi I. félév tevékenységéről 

7. Egyebek 

Zárt ülés keretében: 

8. Az Őrbottyán, külterület 050/9 hrsz. alatti ingatlan hasznosítása  

9. Egyebek 
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Kollár Sándor a bizottság elnöke: Köszöntöm a megjelenteket, megállapítom, hogy a bizottság 4 
fővel van jelen, határozatképes. Lebek Péter jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen. 
Jegyzőkönyv hitelesítésre Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági tagot kérem fel, aki ezzel egyetért, 
kérem, kézfelemeléssel szavazzon.  

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a jegyzőkönyv 
hitelesítőről, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 37/2017. (V. 24.) határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
2017. május 24-én, 8:00 perckor kezdődő ülés jegyzőkönyvének hitelesítőéül Csernákné Szoboszlai 
Szilvia bizottsági tagot választja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Valakinek van valami hozzáfűznivalója a napirendi pontokhoz? 
Amennyiben nincs, akkor, aki a napirendeket elfogadja, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a napirendi pontokról, 
melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 38/2017. (V. 24.) határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
napirendi pontokat az alábbiak szerint: 

Nyílt ülés keretében: 

1. Zárszámadás Őrbottyán Város Önkormányzat 2016. évi gazdálkodásáról  

2. Őrbottyán Város Önkormányzata és intézményei 2016. évi belső ellenőrzéséről szóló jelentés  

3. Beszámoló a helyi adóbevételek alakulásáról 

4. Őrbottyán Önkormányzati fenntartású útjainak útminőség-javítása vegyes tégla-, és 
betondarálék felhasználásával  

5. Gépjármű vásárlása az Őrbottyáni Rendőrőrs számára 

6. Az Őrbottyáni Gamesz tájékoztatója a 2017. évi I. félév tevékenységéről 

7. Egyebek 

Zárt ülés keretében: 

8. Az Őrbottyán, külterület 050/9 hrsz. alatti ingatlan hasznosítása  

9. Egyebek 

- elfogadta. 

 

1. napirendi pont: A Zárszámadás Őrbottyán Város Önkormányzat 2016. évi gazdálkodásáról  

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Az 1. napirendi pont a zárszámadás. Én szeretnék kérdezni, az 
egyes számú kiegészítő mellékletben szerepelő betétekről. 

Batki Gabriella gazdasági vezető: Lekötött betéteknek a könyvelése úgy történik, hogy a lekötést és 
a felbontást is könyvelni kell. Nemcsak a különbözetet. Ez tavaly is felmerült kérdésnek. Ha 10 
naponta bontjuk, kötjük a lekötéseket akkor az folyamatosan csak a forgalmat növeli. Még annyit 
jeleznék, hogy nincsen még pénzügyileg jóváhagyott státuszban a beszámoló, ha módosít az 
Államkincstár akkor nekünk is kell. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van-e valakinek kérdése az előterjesztéssel kapcsolatosan? 
Amennyiben nincs, akkor, aki a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet, az 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
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Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 39/2017. (V. 24.) határozata az önkormányzat 2016. évi zárszámadásáról szóló 
rendelet-tervezetről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága az 
Őrbottyán Város Önkormányzat 2016. évi költségvetésének zárszámadásáról szóló rendelet-
tervezetet a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

2. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzata és intézményei 2016. évi belső 
ellenőrzéséről szóló jelentés 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A második határozati javaslat hivatkozik a nyilatkozatokra, az 
most kiküldésre került vagy nem?  

Previák András Gamesz igazgató: Én aláírtam egy nyilatkozatot. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Javaslom, akkor, hogy térjünk át a következő napirendi pontra és 
a végén tartunk néhány perc szünetet, hogy meg tudjátok nézni ezeket a nyilatkozatokat. És akkor 
szavazunk majd a határozatokról. 

3. napirendi pont: Beszámoló a helyi adóbevételek alakulásáról 

Dékány András bizottsági tag: Az adóslista közzétételével mozdult-e valami? 

Terékiné Hulvej Tünde adócsoport vezető: Nem. Egyetlen felháborodott e-mailt kaptunk. A fizetési 
hajlandóság számottevően nem emelkedett. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A telekadóból szépen csökkent a hátralék ennek van valami oka? 

Terékiné Hulvej Tünde adócsoport vezető: Az egyik nagy adózó mostani tulajdonos, akinek a 
tulajdonában vannak az ingatlanok, az mutatott némi hajlandóságot fizetésre. Telefonon jelezte, hogy 
a héten is fog még fizetni. 

Szabó István alpolgármester: Elég jók a teljesítések a tavalyi évet figyelembe véve ez talán valamit 
mutat, hogy talán megértik a lakosok, hogy mennyiből tudunk gazdálkodni, milyen lehetőségeink 
vannak, ez lehet, hogy ösztönzően hathat.  

Kollár Sándor a bizottsági elnöke: Van valakinek még kérdése a beszámolóval kapcsolatban, 
amennyiben nincs, akkor, aki a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a határozati javaslatot, az 
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 40/2017. (V. 24.) határozata a helyi adóbevételek alakulásáról szóló 
beszámolóról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
helyi adóbevételek alakulásáról szóló 2016. évi beszámolót a képviselő-testület számára elfogadásra 
javasolja. 

4. napirendi pont: Őrbottyán Önkormányzati fenntartású útjainak útminőség-javítása vegyes 
tégla-, és betondarálék felhasználásával  

Previák András Gamesz igazgató: Tisztelettel köszöntöm a bizottságot és minden jelenlévőt. Nem 
konkrét utcára és konkrét összeggel készült a beszerzésem, ennek oka, hogy kétfajta szerződést 
lehet kötni, egy konkrét célra, konkrét mennyiségre, átalánydíjasat illetve lehet keretszerződést kötni 
egységárakra. Szándékosan készítettük így elő, hogy ne kelljen minden alkalommal beszerzést kiírni, 
így meg tudjuk oldani, hogy ezzel az egy beszerzéssel, több helyszínen is indíthatunk munkálatokat 
és menet közben meg is tudjuk változtatni a helyszíneket. 

Szabó István alpolgármester: Én csak annyit szeretnék mondani, hogy örülök, hogy többféle 
feladatra van kiírva ez a beszerzés. Tapasztaljuk, hogy vannak olyan utcaszakaszok, ahol többféle 
megoldást is lehet alkalmazni. Adott esetben a padkaszegély építése megvédhet bizonyos 
ingatlanokat. Néhol az utca szint olyan magasan van, hogy valószínű az csatornafedelekhez hozzá 
kell nyúlni.  
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Ha érkezik felkérés, hogy segítsünk, esetleg egyezetni akár a munkálatok során, én nagyon szívesen 
segítek, és ha a többiek is segítenek, akkor ezt a kis terhet letudnánk venni a vállatokról. 

Previák András Gamesz igazgató: A tavalyi év nekem nagyon sok tapasztalatot is hozott. Bárhol 
bármit csináltunk, egyetlen egyszer sem volt olyan, hogy mindenkinek megfeleltünk volna. Az 
útépítéseknél kiemelném a két végletet, az egyik véglet, hogy rendesen tervezve, engedélyezve, 
szilárd útburkolatot kap egy utca csapadékvíz-elvezetéssel, szegéllyel, járdával. A másik véglet az, 
amikor kimegy az ember, kivisz fél teherautónyi követ, leszórja, elgereblyézi, feltölti a gödröket. Mi a 
kettő között lavírozunk. Minden szempontot figyelmembe kell vennünk.  Amikor mi útminőség javítást 
csinálunk betondarálékkal vagy bármilyen egyéb anyaggal, az nem végleges útburkolás. 

8:19 órakor Benedek Éva bejött a tanácsterembe  

Kollár Sándor a bizottsági elnöke: Mit értünk a szegélyezés illetve padkarendezés alatt? 

Previák András Gamesz igazgató: Mikor kialakul az útnak az oldalesése és az útlejtési viszonyok, 
akkor az oldalsó 50-60 cm széles padka részhez hozzá kell igazítani, ezt a helyi anyagból hengerelve 
kell megcsinálni. 

Kollár Sándor a bizottsági elnöke: „K” szegélyes résznél? 

Previák András Gamesz igazgató: Az olyan eseteknél válhat szükségessé, hogy ha az útlejtési 
viszonyokhoz igazodni kell, a bejáratokhoz, aknafedlaphoz. Csak kivételes esetben, külön egyeztetés 
alapján lehet ezeket elvégezni. Az esőzések esetén a tapasztalatok azt mutatják, hogy az útlejtés 
viszonyok mégis azt okozzák, hogy valahol egy alacsonyabban fekvő bejáratnál átfordul a víz akkor 
ott egy „K” szegély kialakítást meg lehet csinálni. Ez egy előre legyártott beton elem, aminek van egy 
ferdén 5 cm-es szintkülönbségi kialakítása. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése, kiegészíteni valója? 
Amennyiben nincs, akkor, aki a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azt 
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 41/2017. (V. 24.) határozata „Őrbottyán Önkormányzati fenntartású útjainak 
útminőség-javítása vegyes tégla-, és betondarálék felhasználásával ” beszerzési eljárással 
kapcsolatban 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az „Őrbottyán Önkormányzati 
fenntartású útjainak útminőség-javítása vegyes tégla-, és betondarálék felhasználásával” tárgyban 
elfogadja a közbeszerzési bizottság javaslatát és felhatalmazza az Őrbottyáni GAMESZ igazgatóját a 
keretszerződés megkötésére a K-N Transz Kft-vel, (2162 Őrbottyán, Rákóczi Ferenc utca 71.)  

Útminőség-javítás vegyes tégla-, és betondarálék felhasználásával: Nettó ajánlati ár (HUF) 1.800 
Ft/m2  

Padkarendezés: Nettó ajánlati ár (HUF) 1.000 Ft/fm 

Padkarendezés „K” szegéllyel: Nettó ajánlati ár (HUF) 5.500 Ft/fm 

Szikkasztó árkok: Nettó ajánlati ár (HUF) 1.500 Ft/fm 

Aknafedlapok szintigazítása: Nettó ajánlati ár (HUF) 40.000 Ft/db értékben. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

5. napirendi pont:  Gépjármű vásárlása az Őrbottyáni Rendőrőrs számára 

Kiskuti Petra aljegyző: A polgármesterek részére kiküldésre került a szerződés-tervezet amit a 6 
település köt, amelyben tisztázzuk, hogy a forgalmi engedélyben Őrbottyán Város Önkormányzata 
szerepel tulajdonosként úgy, mint az előző gépjármű vásárlásánál. Minden testület hoz határozatot 
erről, ezekre a visszajelzésekre várunk mi. Ma a gépjárművet megrendeltük illetve sikerült a 
megrendelőt elhozni és utána utaljuk az előleget, illetve az Pest Megyei Rendőrkapitányság 
megküldte a kölcsönszerződés tervezetét, ami általuk elfogadott és elvárt forma, amin egy kicsit 
javítgatunk, hogy a helyi viszonyoknak megfelelő legyen. 



4 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van valakinek ezzel kapcsolatosan kérdése, kiegészítenivalója? 
Amennyiben nincs, akkor, aki a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a határozati javaslatot, az 
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 42/2017. (V. 24.) határozata az Őrbottyáni Rendőrőrs részére gépjármű 
vásárlásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Váci Rendőrkapitányság 
Őrbottyáni Rendőrőrs részére új gépjármű vásárlásához – lakosságszámának arányában – 2 569 235 
Forintot biztosít. A fedezetet az önkormányzat 2017. évi költségvetésében a beruházási kiadások 
előirányzaton biztosította. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a gépjármű beszerzése és 
haszonkölcsönbe adása ügyében a szükséges intézkedéseket megtegye és az érintett településekkel, 
továbbá a Pest Megyei Rendőr-főkapitánysággal kötendő megállapodást megkösse. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

6. napirendi pont: Az Őrbottyáni Gamesz tájékoztatója a 2017. évi I. félév tevékenységéről 

Szabó István alpolgármester: Azt gondolom, hogy a csapadékvíz elvezetéssel kell valamit kezdeni, 
vissza kellene állítani a 10 évvel ezelőtti helyzetet, a betemetett csapadékvíz elvezető árkokat ki 
kellene ásni. Segíteni kell ebben a lakosoknak.  Tegnap kint voltunk a Csap utcánál. Ott 
mindenféleképpen csinálni kell valamit, mert az az út nem megközelíthető. Fel kellene tölteni ott azt a 
kritikus szakaszt, még akkor is, ha az ideiglenes megoldás. A beszámolódban említésre került, hogy 
jogi segítséget szeretnétek, tervezett dolog ez, vagy folyamatban van, hogy áll ez a dolog, miben 
tudunk segíteni? 

Previák András Gamesz igazgató: A Csap utcában még a mai nap folyamán oda töltünk valamit az 
árokba. A Fő úthoz sajnos nem nyúlhatunk, azt a közútnak kezelnie kell. Egy hét alatt rengeteg 
csapadék hullott, ez igen komoly problémákat jelent. Felvettük a kapcsolatot egy ügyvéddel, az általa 
készített szerződéstervezettel kapcsolatosan vélemény eltérések voltak, azokat megbeszéltük, a 
szerződésbe beépítettük. Az ügyvéd most elutazott 2 hétre, ha visszajött, akkor egyeztetünk. vele. A 
szerződés-tervezet egy 4 hónapra szóló átalánydíjas szerződés.  

Kiskuti Petra aljegyző: Nem azért nem haladnak a feladatok, a munka, mert a hivatal dolgozói nem 
működnek együtt a Gamesz munkatársaival. 

Szabó István alpolgármester: Ha vannak egyeztetési problémák, akkor én szívesen segítek azok 
megoldásában. Ne azzal foglalkozzunk, ki hogyan dolgozik, hanem, hogy végezze el mindenki a saját 
munkáját.  

Kiskuti Petra aljegyző: Annyit szeretnék mondani, hogy ez egy önkormányzat, több intézmény és 
intézményvezető működik együtt, soha nem volt gond az együttműködéssel. Közös a felelősség, az 
érdek, éppen ezért kell együttműködni. Ez nem leterheltség kérdése, ez egy belső együttműködésről 
szól. Nem a leterheltségre kell fogni. Egy szerződésnek számos összetevője van. Ha előzetesen nem 
egyeztetjük le házon belül a szerződéseket, szabályzatokat, készítheti azt bármelyik ügyvéd, nem 
biztos, hogy jó lesz. És ha bármilyen probléma van, akkor a polgármesternek, jegyzőnek, gazdasági 
vezetőnek igen is bele kell szólnia, mert a felelősséget ők viselik.  

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van valakinek ezzel kapcsolatosan kérdése, kiegészítenivalója? 
Amennyiben nincs, akkor, aki egyetért a határozati javaslattal, az kérem, hogy kézfelemeléssel 
jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 43/2017. (V. 24.) határozata az Őrbottyáni GAMESZ 2016. november 30. és 2017. 
május 15. közötti időszak munkájáról 
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Őrbottyán Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága 
a GAMESZ igazgatójának beszámolóját a GAMESZ 2016. november 30. és 2017. május 15. közötti 
időszak munkájáról a képviselő-testület számára elfogadásra javasolja. 

7. napirendi pont: Egyebek 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Az Egyebek napirend keretében van-e valakinek mondanivalója? 
Ha nincs akkor néhány perc szünetet rendelek el és utána visszatérünk a 2 napirendi ponthoz és 
döntünk a határozati javaslatokról. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke 8:40 órakor szünetet rendelt el. 

A bizottság 8:53 órakor folytatta ülését. 

2. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzata és intézményei 2016. évi belső 
ellenőrzéséről szóló jelentés 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Folytatjuk a nyílt ülésünket a 2. napirendi pont 
határozathozatalaival. Van még valakinek kérdése? Amennyiben nincs, akkor aki a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja az első határozati javaslatot, az kérem, hogy kézfelemeléssel 
jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 44/2017. (V. 24.) határozata a 2016. éves ellenőrzési jelentés jóváhagyásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága 
úgy határoz, hogy a 2016. éves belső ellenőrzési jelentést a képviselő-testületnek jóváhagyásra 
javasolja 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Aki a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a második 
határozati javaslatot, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 45/2017. (V. 24.) határozata az önkormányzati költségvetési szervek vezetőinek a 
belső kontrollrendszerről szóló nyilatkozatáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az Őrbottyáni Gamesz, a 
Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán és az Őrbottyáni Polgármesteri Hivatal vezetője által 
megküldött, a belső kontrollrendszer működéséről szóló nyilatkozatot, melyek tartalmát az abban 
foglaltak alapján elfogadja. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A bizottság zárt ülés keretében folytatja a munkát, a nyílt ülést 
bezárom.  

Kollár Sándor a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke a nyílt ülést 8:56 órakor 
bezárta, a bizottság zárt ülés keretében folytatta a munkát. 

 

 

Kollár Sándor Csernákné Szoboszlai Szilvia 

bizottsági elnök bizottsági tag 

 jegyzőkönyv hitelesítő 

  


